

Saksnr.		Saker:	Vedtak:	Roar	Ingar	Inger Lise	Dzemaal	Kristian	Andre	Ferdig ca.	
1100		Økonomi		x					Ingar		sl
1101	Pri 1	Alle utgifter betalt, lite inntekter/ ingen kontingenter fakturert, svak likviditet. Samlet på bok ca 170.000. Venter regninger for ca 25.000 + TVBB for Q3. Plan B (lån i banken/ utsette betalinger?)	Forberede plan B	x	x						r
1102	Pri 2b	Har levert fakturagrunnlag for Q2 og strøm (kontingentmodell) til OBOS		x	x					04.aug	<input checked="" type="checkbox"/>
1103	Pri 2c	Fakturere Q2 + garasjestrøm nå, grunnbeløpet for kabling, bakplater senere.		x	x						r
1200		Ny regnskapsfører / OBOS, "Styrerommet"		x					Nikolas		sl
1201		Ferie, det går tregt. Sikkert en lang periode med nye og gamle systemer.									r
1202		Implementere og opplæring i nytt system for "Styrerommet" vil skje utover høsten. Inkluderer rutiner for Medlemslister, styremøter, attestering, kontering, regnskap, budsjettering, medlemskommunikasjon, etc.		x	x	x	x	x	OBOS	7 %	r
1203	Pri 2a	OBOS må etablere Medlemsliste. Roar har purret etternølere i ØHV bård på nett og i postkasser. Pr 11. august mangler ca 20 registreringer.	ØHV skaffe mer info	x					OBOS	80 %	r
1205	Pri 3a	OBOS må sette opp "Styrerommet" med data for ØHV, Har purret Sigrun!	Haster	x					Sigrun		r
1206	Pri 3b	Har levert alle underbilag for 1.1. - 1.8. 2020 til OBOS for behandling.		x	x					03.aug	<input checked="" type="checkbox"/>
1207		Hvordan kan vi bruke ny medlemsliste til våre rutiner?	Avvente	x					OBOS		r
1300		Nytt ladeanlegg (strømopplegg)		x					Martin		sl
1301		Har sett på 158 av 186, mangler 19 + 9 Melleberg. (Ca. 24 + 9 bokser/plater)		x	x		x		Calle	85-90 %	r
1303	Pri 5a	Må rapportere til ENS. Må organisere ca 320 bilder og notater. ENS bør komme å gjøre egen forberedelser.		x						70 %	r
1305	Pri 5b	ENS, ØHV og graver må etablere framdriftsplan! Calle tilbake CA. 12. aug.		x	x				Utvalg	70 %	r
1306	Pri 5c	Sluttforhandle framdrift og avtale med ENS.	Ordne møte	x					Utvalg		r
1302		Svar fra Melleberg om befaring av hans garasjer	Venter svar	x							r
1304		ØHV levere fakturagrunnlag for "Bakplater", ref. Martin og ENS		x					Martin	70 %	r
1400		Garasjer og parkering - Sak ikke behandlet		x			x		Dzemaal		sl
1401	Pri 6a	Mange blander dette med lade-prosjektet. Kenneth reviderer gamle tekster. Inger Lise / Johnny hjelper jobben med identifisere innholdet i gamle arkiv.		x		x			Kenneth Johnny	50 %	r
1402		Skrive sammendrag om lover og regler (garasjer, parkering, indre/ ytre område)	Venter svar	x					Kenneth		r
1500		Nye øvre lekeplass, "Storstua" - Sak ikke behandlet		x					Inger Lise		sl
1501		Går tregt. Venter på "møblering", framdrift og kostnader. Har purret referat.	Venter svar	x		x			Utvalg		r
1502	Pri 7	Må styrebehandle <i>revidert og komplettert forslag fra utvalget</i> Inger Lise kontakter Helen og purrer på siste referat.	Purre	x		x			Utvalg		r
1504		Har fått 2 lekeapparater og "tribuneelementer (mot henting)		x							r

Saksnr.		Saker:	Vedtak:	Roar	Ingar	Inger Lise	Dzemaal	Kristian	Andre	Ferdig ca.		
1600		Medlemsservice/ Infoperm - Sak ikke behandlet		x							sl	
1601		Epost og Medlemspost fungerer rimelig bra. <i>Infoperm er pri 1 for medlemsservice! FB er ikke til ØHVs bruk!</i>		x							r	
1602	Pri 8	Etablere utvalg til å ferdigstille utkast til infoperm, fra forprosjektet i 2019		x				x	Kristian		r	
1700		Medlemsservice/ Ny hjemmeside, "Vibbo" - Sak ikke behandlet		x							sl	
1701		Ny hjemmeside får vi fra OBOS, som del av "Styrommet/ Vibbo". <i>"Tette etterslepet" på OMV.com er pri 1 for hjemmesiden!</i>									r	
1702	Pri 9	Etablere utvalg til å migrere fra gammel til ny hjemmeside		x					Nikolai		r	
1703		Stort etterslep på hjemmesiden. Må legge ut: MP19, 20a, 21a, og om Storstua, GF-Protokoll, Strategiseminar, Styreferat 4. juni og 1. juli.		x							r	
1704		Må rette opp flere sider om bl.a. styret, utekontakter, rekkekontakter etc		x							r	
1705		Modernisere brukergrensesnittet, Omstrukturere arkivet. Hva med Vibbo?		x					Arnljot		r	
1706		Lære/ bruke nye Vibbo fra OBOS		x							r	
1800		Arkivprosjektet (samordne med struktur i Vibbo) - Sak ikke behandlet		x					Johnny		sl	
1801		Rydde i E-arkivene. Egne mapper for bl.a. Woj og Storstua, sortere mails hit.		x							r	
1802		Organisere historisk arkiv, Koordinere med Nikolai		x					Johnny		r	
1803		Scanne ev. "gjenskape" viktige dokumenter		x					Arnljot		r	
1900		Nytt TVBB fellesanlegg - Sak ikke behandlet		x					Kagiso		sl	
1901		Justere avtalen/ faktureringen til riktig antall brukere		x					Lasse		r	
1902		Registrere Telenors Abo-listen i vårt medlemsarkiv		x					Lasse		r	
3000		Drift (Styret) - Sak ikke behandlet - Løse "under veis"		x			x		Dzemaal		sl	
3001		<i>Skal vi bytte lamper på garasjene? Bestilt? Vi har 60.000 i budsjett for dette.</i>		x					Martin		r	
3002	Pri 5d	Reparere Kabelbrudd/jordingsfeil ved G13 (Trenger graver og Eltera)		x					Partner		r	
3003		<i>Reparere gressklipper, trillebør, nye postkasseskilt. Etterlyse stige</i>		x				x			r	
3004		Rydde el-boder: Samle redskap (is-hakke, høytrykkspyler, bensinkanne), Rutiner, Kaste rot, Samle "fremmede esker og varsle kasting!		x	x		x	x			r	
4000		Vedlikehold (Wojciech) - Sak ikke behandlet - Løse "under veis"		x				x	Kristian		sl	
4001		Wojciech må levere bedre administrasjon ! (Ref møte 27. juli)		x							r	
4002		Pris vedlikehold av støttemurer (m ² pris m/ grunnarbeid, maling, utstyr, stige)	1000/ m2	x							15.jul	<input checked="" type="checkbox"/>
4003		Vinterplugger til gjerdet ved G159 ligger i Woj-garasjen		x							15.jul	<input checked="" type="checkbox"/>

